

## Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2020-09-08  
Plats: Orrliden  
Närvarande Pär Eriksson  
Michael Petersson  
Maria Larsson  
Satu Verlinna  
Lars Andersson  
Ulrika Kårefjärd  
Sonja Andersson  
Ulf Pettersson  
Johan Sjöberg  
Roger Gill

Ej närvarande: Nina Lindström  
Alf Svensson

### 1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes efter förändring vid punkt 4c, omplacering av pengar har skötts av Roger G och Maria L.

### 2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*  
Vi godkände och lade föregående mötesprotokoll till handlingarna.

### 3. Summering av läget i fotbollsverksamheten

- a. *Hur har hösten startat upp för våra lag, träningar/matcher, publikfri arena*  
Alla lag är igång med sitt spel, gällande publikfri arena tycks det fungera relativt bra vad vi sett. De flesta som väljer att vara publik håller sig utanför staketet.
- b. *Avstämning ungdoms- och seniorverksamheten, uppstart nytt lag f 2015*  
Tre lag "flaggar upp för att eventuellt vara för få inför nästa säsong. Vi pratar om olika lösningar och kommer fram till att kalla till **ledarträff den 30/9** där vi kan planera för eventuell sammanlagning av årskullar samt vilket stöd ledarna önskar från styrelsen gällande detta. Maria, Ulrika, Sonja och Ulf deltar. Detta

är ingen enkel lösning men vi önskar förstås kunna behålla spelare i föreningen. **Ulf kommer även att sammankalla ledarna till de äldre flicklagen** innan den 30/9 för samtal och planering för kommande år gällande dam/flickfotbollen.

Gällande **herrlaget** så är det lite tufft just nu, mycket förluster och till viss del svårt att få ihop laget. Det är tufft när vi inte har yngre lag att fylla på med underifrån. En träff kommer att bokas med med Thord för summering av säsongen och planering av 2021.

PF -15 har haft upptaksträff, Maria och Johan har hållit i det.

c. *Eventuella nya beslut och riktlinjer avseende coronan*

Vi beslutar att fortsatt hålla publikfri arena och invänta nya direktiv. Dock får omklädningsrum och dusch användas av resande lag som önskar det.

#### 4. Ekonomi – lägesrapport

a. *Ekonomiska läget jan-juli*

Läget ser bra ut, då summan för förbrukad el och vatten är lägre än tidigare kan vi enligt beräkning gå plus.

b. *Sponsorarbetet under hösten och 2021*

Dryga 100 000 har kommit in i sponsring. Vi pratar om att det är en rimlig summa med tanke på omständigheterna och resonerar att det kanske är den summan vi ska räkna med även 2021. Gällande tidigare diskussion att ha en anställd sponsoransvarig kommer vi fram till att det är för kostsamt och inte aktuellt i dagsläget.

c. *Omplacering pengar*

Pengar är placerade i blandade fonder, ca 1 000 000. De sitter på ett olåst buffertkonto.

#### 5. Modernisering av Orrliden

a. *Avstämning läget*

Duscharna i omklädningsrummen 1-4 är i princip klara och redo att användas, även byggstädning är klar. Dock avvaktar vi pga corona. Projektledaren har varit här, upphandlingen är inte klar men Maria har krävt offert denna veckan. Enligt beräkningar kommer bygget på baksidan att kosta ca 3 miljoner men endast 2 miljoner finns kvar av "kommunens pengar". Diskussion huruvida vi ska/kan/vill skjuta till pengar och hur kan vi söka fonder. Oklart hur vi ska **finansiera "vår del"**. Orrlidengruppen bokar **möte med kommunen** och klagör nästa steg.

b. *Läktarfrågan – statusrapport*

Läktargruppen berättar att de finns en idé och planering som de tror kommer att fungera. Ledningar är utmarkerade inför grundarbetet. **Maria kommer att**

**skicka in ansökan om bygglov. Vissa oklarheter gällande sk. bärighetsintyg. Stålbalkar beslutas att köpas in.**

## 6. Diplomerad förening

### a. *Genomgång av arbetet*

Till nästa styrelsemöte kommer Marcus Holmberg RF sisu för att prata om läget och fortsatt planering. Vi summerar vad vi gjort och var vi är, hur arbetet sett ut hittills.

### b. *Inför träff med Marcus Holmberg, SÖFF*

Inför träffen nästa gång önskar vi att vi inriktar oss på området ledarförsörjning, men även läget just nu och övrig planering framåt.

## 7. Rapporter och diskussion

### a. *Förberedelse och kallelse till årsmötet 17 september*

Kallelse är ute, skolans matsal bokad. Vi går igenom upplägget för årsmötet. förslag på ordförande finns, Nina räknar vi med som sekreterare och Johan erbjuder sig vara justerare. Vi hjälps åt att förbereda, Maria, Uffe och Sonja hjälps åt att möblera i matsalen, Micke och Ullis ordnar kaffe.

### b. *Kansliet aktuella frågor*

Saferoads hemsida upphör så meddelade med erbjudande gällande **arenans lyse** har inkommit. Man erbjuder **funktion via app, detta skulle kosta 2500/år**. Alternativet är att fortsätta som vi gör med knapparna i skåpet. **Denna fråga tas med på mötet med kommunen.**

Vi har fått avslag gällande ansökan om bidrag från XL-hjälpen.

Årsmöte med **samorganisationen**, Nina och Maria går.

**Rekarne girls cup**, 23,24,25 oktober - fortfarande oklart om det blir av. Maria får i uppdrag att se över hur det blir.

Möte kring skötseln av Orrliden den 5/10 klockan 9:30, Maria Ulf och Thomas deltar. **Thomas bjuds in** en stund till nästa styrelsemöte för att prata om hur han tycker att arbetet gått.

**Föreningsträff EEM**, Maria och Micke är anmälda

Maria önskar köpa in **städvagn** - Styrelsen godkänner.

## 8. Styrelsemöten hösten 2020

### a. *Tisdagar 18.00-20.00*

6 oktober – 3 november – 8 december

## 9. Skrivelser och inbjudningar

Inga skrivelser inkomna utöver de som vi redan erhållit via mailen.

## 10. Övriga frågor

a. *Inför hösten*

Senior-/Ungdomskommitté

Domaransvarig

Kommittéer ej utsedda, det tillsammans med diskussion om domaransvarig bordlägs till nästa möte.

Ungdomsavslutningen går ej att ha pga corona, vi **beslutar** att Maria skickar ut information, alla spelare kommer att få pris samt lagen kan erbjudas en mindre summa till aktivitet eller fika etc. (istället för korv och festis som vi brukar bjuda spelarna på).

Vi pratar om önskemål att köpa in filmkamera som "följer bollen", kostnad ca 18 000 samt ny ljudanläggning. Vi behåller frågan och tar upp det igen nästa möte.

## 11. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Ledarträff den 30/9
- Dam/flickfotbollen, hur ser planeringen ut 2021, Ulf sammankallar till träff med ledarna i F03/04
- Avstämning med Thord, Lars sammankallar
- Orrlidengruppen bokar möte med kommunen gällande nästa steg, planera kring ekonomi samt belysning via app
- Inköp av stålbalkar okej.
- Bygglov för läkaren, Maria skickar in ansökan
- Bärighetsintyg (läktaren), hur får vi ett sådant dokument? Läktargruppen ser över.
- Samorganisationen, Nina och Maria anmäler sig.
- 
- Rekarne girls cup, Maria ser över om den blir av.
- Skötsel av Orrliden, möte 5/10, Maria Ulf och Thomas deltar.
- Thomas med vid nästa styrelsemöte
- Planera kring kommittéer, samt domaransvarig.
- Utebliven ungdomsavslutning, Maria gör en skrivelse och beställer priser
- Filmkamera och ljudanläggning, ska vi köpa in, frågan bordläggs.

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

---

Ulrika Kårefjärd

---

Pär Eriksson